
KS Hrušica-Fužine
12. 5. 1987 so KS Hrušica-Fužine obiskali predstavniki občine

Ljubljana Mosle-Polje: predsednik skupščine občine tov. Ivo Samec,
sekretarka OK S/.DI tov. Breda Papež, sekretar OK ZK tov. Vinko
Franjo in predsednik komiteja za urbanizem, gradbeništvo ter varstvo
okolja tov. Stane Miku/.

Namen njihovega obiska je bil, da seseznanijo s problematiko v KS.
Tov. Andrej Žabjek, predsednik KK SZDL je v poročilu podal na-
slednjo problematiko:

1. Neupoštevanje mnenja krajanov pri reševanju problematike v
KS. V našem primeru gre predvsem za pozidavo kmetijskega zem-
Ijišča I. in II. kategorije.s sosesko MS 6-5. Občinski organi so želeli
sprejeti stališča za pozidavo zemljišča brez vabljenja predstavnikov
krajevne skupnosti na takšen sestanek. Krajani smo nad takšnim na-
činom reševanja problematike nadvse ogorčeni. V KS vztrajamo na
stališču, da se takšni sklepi lahko sprejemajo samo na zborih kraja-
nov.

2. Nadalje zbiramo lastna sredstva za izgradnjo telefonskega
omrežja. Pri tem zbiranju sredstev preko odbora za PTT sodeluje ve-
čina krajanov.

3. V KS smo za sprejetje PUP, vendar ne v obliki, ki jo predlaga
Občinski komite za urbanizem, gradbeništvo ter varstvo okolja. Pri
predlogih za PUP, smo samo proti gradnji soseske MS 6-5, vse ostale
predloge sprejemamo.

4. Pomoč pri reševanju problematike gradnje soseske MS 6-5 išče
KS tudi na Ustanovnem sodišču in IS Skupščine SR Slovenije.
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